



CLUB MARRIOTT™ 萬譽會會籍優惠
(English below)

萬譽會是一個涵蓋整個亞太地區的全面的餐飲會員計畫。萬譽會作為強大的餐飲及活動計畫，為您於 16 個國家及地區、17 個品牌、330 多家參與酒店和 1,000 多家餐廳及酒吧，提供各種住宿禮遇、餐飲優惠、以及其他專屬的誘人特權與體驗。

貴為香港 JW 萬豪酒店萬譽會會員，您可在 12 個月有效期內，於所有參與酒店及度假酒店都可享受到無限次數的用餐及住宿優惠。

會員卡優惠

標準會員之會費: HK\$2,888

會員咭優惠

- 出示萬譽會會員咭，並與一位或以上顧客於香港 JW 萬豪酒店用餐可享有食物及飲料賬單七五折優惠，共同用餐人數最多 20 人 (優惠不適用於萬豪金殿及魚吧)。除特別註明外，會員於亞太地區任何一間萬豪國際集團名下參與計劃之酒店餐廳享有食物及飲料賬單八折優惠，共同用餐人數最多 10 人。其他萬譽會會員咭，10 人以內 (包括會員) 於香港 JW 萬豪酒店用餐時可享餐飲賬單八五折優惠(不包括萬豪金殿及魚吧)。

- 在日本，會員在有參與計劃之酒店餐廳享有食物八折及飲料八五折優惠，共同用餐人數最多 10 人。
- 會員需出示有效之會員咭，方可享受餐飲優惠。
- 餐飲優惠折扣只限食物及飲料，除特別註明外，並不包括服務費及其他費用。
- 會員餐飲優惠在下列指定日子內，並不適用於所有餐廳：平安夜、除夕、年初二、情人節、母親節。會員在預訂以上日期用餐時請向相關餐廳查詢具體的會員餐飲優惠。
- 除特別註明外，用餐優惠不適用於指定餐廳，指定餐單或主題餐單及推廣活動。會員應於預訂時向相關餐廳查詢。並請提前預訂。
- 凡惠顧 Dolce 88 購買蛋糕，可享最高八折優惠，須最少提前 48 小時預訂
- 於 Dolce 88 用餐或外帶可享有食品和非酒精飲料賬單八五折優惠。
- 優惠僅適用於指定飲品。

住宿優惠

- 萬譽會會員可享標準房價(Standard Rate)高達八折，適用於亞太區內參與計劃之酒店（星期五及六入住）及度假酒店（星期一至日入住）。香港 JW 萬豪酒店的萬譽會會員入住本酒店時可獲得標準房價(Standard Rate)高達八折優惠（適用於星期一至日），須視乎酒店客房預訂情況及酒店確認為準。
- 每晚限最多三間客房，不接受團體訂房。
- 客房須提前預訂。會員可登錄萬譽會網站 www.myclubmarriott.com 或致電萬譽會預訂熱線 (852) 2126 7068，並說明以萬譽會會員八折優惠進行預訂。
- 登記入住時需出示有效之會員咭方可享受折扣優惠。
- 所有住宿優惠均視酒店客房供應情況而定，旺季及酒店入住率高峰期恕不適用，酒店有權不接受預訂，或有特定日期恕不適用。需至少提前三天預訂。
- 此優惠不可與萬豪旅享家™折扣及積分、萬豪電子禮品卡 (e-Gift Card)、信用卡折扣、折扣項目、優惠券及禮券、優惠計劃、協議價或會議宴會特惠價同時使用。

優越會員之會費: HK\$4,388

會員咭優惠

- 出示萬譽會會員咭，並與一位或以上顧客於香港 JW 萬豪酒店用餐可享有食物及飲料賬單七折優惠，共同用餐人數最多 20 人(於萬豪金殿用餐可享有食物及飲料賬單八折優惠，共同用餐人數最多 10 人)。除特別註明外，會員於亞太地區任何一間萬豪國際集團名下參與計劃之酒店餐廳享有食物及飲料賬單八折優惠，共同用餐人數最多 10 人。其他萬譽會會員咭，10 人以內(包括會員)於香港 JW 萬豪酒店用餐時可享餐飲賬單八五折優惠(不包括萬豪金殿及魚吧)。
- 在日本，會員在有參與計劃之酒店餐廳享有食物八折及飲料八五折優惠，共同用餐人數最多 10 人。
- 會員需出示有效之會員咭，方可享受餐飲優惠。
- 餐飲優惠折扣只限食物及飲料，除特別註明外，並不包括服務費及其他費用。
- 會員餐飲優惠在下列指定日子內，並不適用於所有餐廳：平安夜、除夕、年初二、情人節、母親節。此外，冬至、農曆年除夕及年初一均不適用於萬豪金殿。會員在預訂以上日期用餐時請向相關餐廳查詢具體的會員餐飲優惠。
- 除特別註明外，用餐優惠不適用於指定餐廳，指定餐單或主題餐單及推廣活動。會員應於預訂時向相關餐廳查詢。並請提前預訂。
- 凡惠顧 Dolce 88 購買蛋糕，可享最高八折優惠，須最少提前 48 小時預訂。
- 於 Dolce 88 用餐或外帶可享有食品和非酒精飲料賬單八五折優惠。
- 會員享用優惠必需經萬譽會辦公室或酒店直接預訂，不可經第三方預訂平台預訂或與第三方優惠同時使用。
- 優惠僅適用於指定飲品。

住宿優惠

- 萬譽會會員可享標準房價(Standard Rate)高達八折，適用於亞太區內參與計劃之酒店(星期五及六入住)及度假酒店(星期一至日入住)。香港 JW 萬豪酒店的萬譽會會員入住本酒店時可獲得標準房價(Standard Rate)高達八折優惠(適用於星期一至日)，須視乎酒店客房預訂情況及酒店確認為準。
- 每晚最多可預訂三間客房，不接受團體訂房。

- 客房須提前預訂。會員可登錄萬譽會網站 www.myclubmarriott.com 或致電萬譽會預訂熱線 (852) 2126 7068，並說明以萬譽會會員八折優惠進行預訂。
- 登記入住時須出示有效之會員咭方可享受折扣優惠。
- 所有住宿優惠均視酒店客房供應情況及以酒店確認為準，酒店入住率高峰期恕不適用，酒店有權不接受預訂，或有特定日期恕不適用。須最少提前三天預訂。
- 此優惠不可與萬豪旅享家™折扣及積分、萬豪電子禮品卡 (e-Gift Card)、信用卡折扣、折扣項目、優惠券及禮券、優惠計劃、協議價或會議宴會特惠價同時使用。

會員禮券優惠

標準會員之會費: HK\$2,888

- 8 張 JW 咖啡室優惠券 (5 樓)
- 12 張 The Lounge 優惠券 (大堂樓層)
- 12 張 Dolce 88 優惠券 (大堂樓層)
- 2 張 Flint 優惠券 (5 樓)

優惠券適用香港 JW 萬豪酒店之使用條款及細則

優越會員之會費: HK\$4,388

- 4 張香港 JW 萬豪酒店客房住宿優惠券
- 4 張萬豪金殿優惠券 (3 樓)
- 1 張魚吧優惠券 (7 樓)
- 11 張 JW 咖啡室優惠券 (5 樓)
- 13 張 The Lounge 優惠券 (大堂樓層)
- 14 張 Dolce 88 優惠券 (大堂樓層)
- 4 張 Flint 優惠券 (5 樓)

優惠券適用香港 JW 萬豪酒店之使用條款及細則



請瀏覽萬譽會網站 www.myclubmarriott.com 獲得最新的參與會員計畫之

酒店、餐廳、酒吧名單及會員專屬優惠

請連絡香港萬譽會團隊 +852 2126 7068 獲得更多資訊

下載 [萬譽會應用程式](#)



CLUB MARRIOTT™ MEMBERSHIP BENEFITS

Club Marriott™, the most comprehensive region-wide food and beverage loyalty programme across Asia Pacific. The powerful dining and events programme features more choices and benefits for guests with exclusive access and experiences across 16 countries and regions, 17 brands and has over 330 participating hotels and more than 1,000 restaurants and bars.

As a member of **JW Marriott Hotel Hong Kong**, you gain access to the following unlimited dining and accommodation benefits at participating hotels and resorts for 12 months.

Membership Card Benefits

STANDARD MEMBERSHIP – HKD 2,888

DINING

- On presentation of the Club Marriott™ membership card, members are entitled to 25% off food and beverage bills for up to 20 people when dining with at least one (1) other person at JW Marriott Hotel Hong Kong (Not applicable at Man Ho and Fish Bar). Unless otherwise stated, members will enjoy up to 20% off food and beverage bills for up to 10 people when dining at any other participating Marriott International hotels in Asia Pacific. For other Club Marriott membership cards, members are entitled to 15% off food and beverage bills for up to 10 people (including cardholder member), not including Man Ho and Fish Bar.
- In Japan, members receive 20% off food and 15% off beverage for up to 10 people when dining at participating hotels.

- A valid Club Marriott™ membership card must be presented when dining in order to receive benefits.
- The dining benefits are valid for food and beverage bill while not valid for service charge unless otherwise stated.
- The dining benefits may not be available on certain dates such as Christmas Eve, New Year's Eve, 2nd day of Lunar New Year, Valentine's Day, Mother's Day. Members dining on these dates should check with respective restaurants when making reservations what member benefits apply.
- The dining benefits may not be available for designated restaurants or selected/themed menus, promotions or events unless otherwise stated. Members should check with respective restaurants when making reservations for details. Reservations are essential.
- Up to 20% discount upon purchase of whole cakes at Dolce 88. Minimum 48-hours advance notice is required.
- 15% off on food and non-alcoholic beverages at Dolce 88 for both dining in and takeaway.
- Discounts are subject to selected beverages only.

ACCOMMODATION

- Club Marriott™ Members are eligible to receive up to a 20% discount on the Standard Rate on weekends (Friday & Saturday) at participating Marriott International hotels, and Monday to Sunday at participating resorts across the Asia Pacific region. For JW Marriott Hotel Hong Kong only, members are eligible to receive up to a 20% discount on the Standard Rate from Monday to Sunday, subject to the hotel's availability and confirmation.
- Limited to a maximum of three (3) rooms per night; not valid for group bookings.
- Advance reservations are required. Members can book through the Club Marriott™ website www.myclubmarriott.com or by calling Club Marriott Reservations Hotline at (852) 2126 7068, and state the offer of Club Marriott™ up to 20% discount.
- A valid Club Marriott™ card must be presented upon check-in.
- All accommodation benefits are subject to availability, not valid through periods of expected high occupancy. Black-out dates may apply. Members should make room reservations at least three (3) days in advance.
- All accommodation benefits cannot be used in conjunction with Marriott Bonvoy™ discounts and points, eGift cards of Marriott, credit card discounts, discounted items, vouchers, promotional packages, corporate rates or banquet and meeting packages.

PREMIUM MEMBERSHIP - HKD 4,388

DINING

- On presentation of the Club Marriott™ membership card, members are entitled to 30% off food and beverage bills for up to 20 people when dining with at least one (1) other person at JW Marriott Hotel Hong Kong (20% off food and beverage only at Man Ho Chinese Restaurant for up to 10 people). Unless otherwise stated, members will enjoy up to 20% off food and beverage bills for up to 10 people when dining at any other participating Marriott International hotels in Asia Pacific. For other Club Marriott membership cards, members are entitled to 15% off food and beverage bills for up to 10 people (including cardholder member), not including Man Ho and Fish Bar.
- In Japan, members receive 20% off food and 15% off beverage for up to 10 people when dining at participating hotels.
- A valid Club Marriott™ membership card must be presented when dining in order to receive benefits.

- The dining benefits are valid for food and beverage bill while not valid for service charge unless otherwise stated.
- The dining benefits may not be available on certain dates such as Christmas Eve, New Year's Eve, 2nd day of Lunar New Year, Valentine's Day, Mother's Day. For Man Ho Chinese Restaurant, the food and beverage benefits are not valid on Winter Solstice and the Eve and 1st day of Lunar New Year. Members dining on these dates should check with respective restaurants when making reservations what member benefits apply.
- The dining benefits may not be available for designated restaurants or selected/themed menus, promotions or events unless otherwise stated. Members should check with respective restaurants when making reservations for details. Reservations are essential.
- Up to 20% discount upon purchase of whole cakes at Dolce 88. Minimum 48-hours advance notice is required.
- 15% off on food and non-alcoholic beverages at Dolce 88 for both dining in and takeaway.
- Members must reserve via Club Marriott office or directly with the hotels to enjoy discount. Reservation via third-party platform is not allowed and third-party discount cannot be used together with Club Marriott discount.
- Discounts are subject to selected beverages only.

ACCOMMODATION

- Club Marriott™ Members are eligible to receive up to a 20% discount on the Standard Rate on weekends (Friday & Saturday) at participating Marriott International hotels, and Monday to Sunday at participating resorts across the Asia Pacific region. For JW Marriott Hotel Hong Kong only, members are eligible to receive up to a 20% discount on the Standard Rate from Monday to Sunday, subject to the hotel's availability and confirmation.
- Limited to a maximum of three (3) rooms per night; not valid for group bookings.
- Advance reservations are required. Members can book through the Club Marriott™ website www.myclubmarriott.com or by calling the Club Marriott Reservations Hotline at (852) 2126 7068 and state the offer of Club Marriott™ up to 20% discount.
- A valid Club Marriott™ card must be presented upon check-in.
- All accommodation benefits are subject to availability and the hotel's confirmation, not valid through periods of expected high occupancy. Black-out dates may apply. Members should make room reservations at least three (3) days in advance.
- All accommodation benefits cannot be used in conjunction with Marriott Bonvoy™ discounts and points, eGift cards of Marriott, credit card discounts, discounted items, vouchers, promotional packages, corporate rates or banquet and meeting packages.

Vouchers*

STANDARD MEMBERSHIP – HKD 2,888

- 8 x voucher valid at JW Café (Level 5)
- 12 x voucher valid at The Lounge (Lobby Level)
- 12 x voucher valid at Dolce 88 (Lobby Level)
- 2 x voucher valid at Flint (Level 5)

PREMIUM MEMBERSHIP – HKD 4,388

- 4 x voucher valid for room reservations at JW Marriott Hotel Hong Kong
- 4 x voucher valid at Man Ho Chinese Restaurant (Level 3)
- 1 x voucher valid at Fish Bar (Level 7)
- 11 x voucher valid at JW Café (Level 5)
- 13 x voucher valid at The Lounge (Lobby Level)
- 14 x voucher valid at Dolce 88 (Lobby Level)
- 4 x voucher valid at Flint (Level 5)

**Terms & conditions apply*



Please visit www.myclubmarriott.com for the latest listing of participating hotels, restaurants and bars as well as member exclusive offers.

Kindly contact the Club Marriott office at **+852 2126 7068**
for more information

Download the [Club Marriott Mobile App](#)